
Protokół
ze spotkania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle

z mieszkańcami Osiedla Lenartowice

W dniu 07.03.2018 r. o godzinie 17.00 w siedzibie Rady Osiedla Lenartowice przy
ul. Nowowiejskiej 8 odbyło się spotkanie Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle
z mieszkańcami osiedla Lenartowice.
W spotkaniu brali udział następujący przedstawiciele Gminy Kędzierzyn-Koźle:
1. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle – Sabina Nowosielska,
2. Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle – Artur Maruszczak,
3. Inspektor Wydziału Administracyjno-Gospodarczego – Agnieszka Plucik (protokolant).
Dodatkowo w spotkaniu wziął  udział przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji
w Kędzierzynie-Koźlu.

W trakcie spotkania omówione zostały następujące zagadnienia:

I. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle poinformowała zebranych mieszkańców o:

1. Rozpoczęciu konsultacji w sprawie Budżetu Obywatelskiego w 2018 roku. Kwota
przypadająca dla osiedla Lenartowice wynosi 50.450,00 zł. Wnioski zawierające
propozycje zadań zgłaszane były do dnia 30.01.2018 r. Od 26.02.2018 r. zadania zostaną
poddane konsultacji z mieszkańcami miasta. Prezydent Miasta zaprosiła wszystkich
mieszkańców osiedla do głosowań elektronicznych, które odbędą się w okresie od 9 do 31
marca 2018 r., głosowanie stacjonarne odbyło się w siedzibie Rady Osiedla Lenartowice
w dniu 28.02.2018 r.
Na osiedlu Lenartowice zgłoszone zostało jedno zadanie - wyposażenie osiedlowej strefy
rekreacyjno – wypoczynkowej w sprzęt i urządzenia służące organizacji działań
integracyjnych i prorodzinnych mieszkańców Lenartowic „Etap drugi– Infrastruktura
obiektu”.

2. Uruchomieniu strony internetowej z wynikami bieżących pomiarów stężenia pyłów
zawieszonych w powietrzu na terenie miasta. Gmina udziela dotacji mieszkańcom na
modernizację systemów ogrzewania na ekologiczne. Straż Miejska codziennie prowadzi
kontrole i sprawdza czym w piecach palą mieszkańcy miasta. Nakładane są mandaty.

3. Rozpoczęciu remontu hospicjum, które będzie usytuowane w budynku po byłym
Publicznym Przedszkolu przy ul. Szymanowskiego 33A w Kłodnicy.

4. Planie zakończenia w 2018 roku remontu al. Jana Pawła II. Wykonane zostaną jeszcze
ścieżki rowerowe wzdłuż ulicy.

5. Realizacji wzdłuż ul. Przyjaźni kanalizacji, firma czeka na zakończenie remontu drogi do
Cisowej.

6. Projekcie urządzenia terenów zielonych wokół pływalni, zmniejszy się powierzchnia
zabrukowana kostką. Nasadzonych zostanie 107 nowych drzew o obwodach 12-14 i 14-16
cm i 5500 krzewów. Znajdą się tam również dwie fontanny. Projekt ma zostać
zakończony we wrześniu 2018 roku.

7. Rozpoczęciu w sierpniu 2018 roku remontu targowiska przy ul. Damrota, Gmina
pozyskała na tą inwestycję  prawie milion złotych dofinansowania.



II. Mieszkańcy osiedla zadawali pytania i zgłaszali następujące wnioski:

1. Zapytanie o wysokość podatku od zabudowań gospodarczych, dlaczego tak wzrósł.
Prezydent Miasta poinformowała, że wysokość podatku ustala Rada Miasta, a wpłaty za
podatki wpływają do kasy Gminy. Inwestowane są między innymi w infrastrukturę,
oświatę i zdrowie.

2. Wniosek o utwardzenie drogi do kurników i uzupełnienie oświetlenia.
Zastępca Prezydenta Miasta Artur Matuszczak poinformował, że takich dróg w mieście
jest dużo i nie przewiduje remontu tej drogi w tym roku. Jeśli chodzi o oświetlenie to
będzie uzupełniane, ale nie wiadomo czy w tej części osiedla.

3. Zapytanie o możliwość projektu i realizacji łącznika ul. Połanieckich z ul. Heleny
Modrzejewskiej.
Zastępca Prezydenta Miasta Artur Matuszczak poinformował, że jest prowadzone
postępowanie w sprawie uregulowania stanu prawnego celem nabycia gruntu pod drogę,
ponieważ jest problem z jego własnością. Gmina ma w planach remont
ul. Wyczółkowskiego na odcinku 1800 m.

4. Zapytane o remont ul. Zofii Nałkowskiej od pętli autobusowej.
Prezydent Miasta poinformowała, że pamięta sprawę i rozmawiała ze Starostą Powiatu
w tej sprawie. Obiecuje ponowić prośbę na piśmie do Starostwa Powiatowego w
Kędzierzynie-Koźlu.

5. Wniosek o zainstalowanie latarni na ul. Zofii Nałkowskiej od mostu na Kłodnicy do
Kanału Gliwickiego.
Zastępca Prezydenta Miasta Artur Matuszczak poinformował, że jeśli mieszkańcy osiedla
Lenartowice zadecydowali o pierwszeństwie oświetlenia tego odcinka ulicy to będzie ona
realizowano w pierwszej kolejności.
Prezydent Miasta poinformowała, że w ramach uzupełniania oświetlenia w mieście ta
inwestycja będzie realizowana, po wykonaniu projektu i uzyskaniu pozwolenia.

6. Wniosek mieszkańców o wycięcie drzew podgryzionych przez bobry nad rzeką Kłodnicą
przy ul. Jeremiego Przybory i przy ul. Zofii Nałkowskiej nr 5.
Prezydent Miasta poinformowała, że zarządcą tych dróg jest Starostwo Powiatowe
w Kędzierzynie-Koźlu, ale wystąpi z pismem do Starosty Powiatu o usunięcie drzew
zagrażającym mieszkańcom.

7. Zapytanie o możliwość przyłącza gazowego na ul. Połanieckich.
Prezydent Miasta poinformowała, że było organizowane spotkanie w sprawie podłączenia
gazu w osiedlu, ale z powodu braku chętnych nie doszło do jego realizacji. Mieszkańcy
mogą indywidualnie wystąpić z takim wnioskiem do firmy gazowniczej.

8. Zapytanie o obwodnicę północną i czy jest możliwe poprowadzenie łącznika do osiedla
Blachownia.
Zastępca Prezydenta Miasta Artur Matuszczak poinformował, że Generalna Dyrekcja
Dróg Krajowych ogłosiła przetarg na wykonanie projektu technicznego obwodnicy.
Realizacja zadania będzie trwała trzy lata.
Prezydent Miasta poinformowała, że wykonanie łącznika leży w gestii Gminy, która chce
pozyskać dofinansowanie na realizację tego zadania.



9. Zapytanie o połączenie z autostradą A4 zakładów mieszczących się na terenie miasta.
Zastępca Prezydenta Miasta Artur Matuszczak poinformował, że nigdy nie było to brane
pod uwagę.

10. Wniosek o połączenie drogowe między osiedlami Kuźniczka i Żabieniec.
Zastępca Prezydenta Miasta Artur Matuszczak poinformował, że na chwilę obecną nie ma
takiej możliwości.

11. Zapytanie czy są jakieś plany na przyciągnięcie młodzieży do miasta i rozbudowę oddziału
Politechniki Opolskiej w Kędzierzynie-Koźlu.
Prezydent Miasta poinformowała, że  młodzież wyjeżdżająca na studia do innych miast
rzadko wraca do Kędzierzyna-Koźla. W osiedlu Cisowa prywatny inwestor ma w planach
wybudowanie 350 domków, zwiększa się również zapotrzebowanie na rynku pracy może
to będą argumenty dla młodych do powrotu. Zespół Szkół Żeglugi Śródlądowej prowadzi
rozmowy z Wyższą Szkołą Morską ze Szczecina w sprawie utworzenia od października
2019 r. oddziału tej uczelni.

12. Wniosek o przywrócenie linii kolejowej Strzelce Opolskie - Zimna Wódka - Kędzierzyn-
Koźle.
Zastępca Prezydenta Miasta Artur Matuszczak poinformował, że nie ma tam już torów.

13. Dodatkowo mieszkańcy podczas spotkania zgłosili następujące propozycje:
1) budowa ronda u zbiegu ulic Nowowiejskiej z Przyjaźni;
2) remont drogi dojazdowej do cmentarza w Blachowni;
3) zapraszania i dowozu młodzieży szkolnej na mecze ZAKSY;
4) budowa elektrowni wodnej na rzece Kłodnica.

III. W końcowej części spotkania głos zabrał przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji
w Kędzierzynie-Koźlu, który opowiedział mieszkańcom o:
1) nowej aplikacji „Krajowe mapy zagrożeń bezpieczeństwa” za której pośrednictwem

można anonimowo zgłaszać wszystkie zagrożenia,
2) aplikacji na komórkę „Moja komenda” służącej do wyszukiwania dzielnicowego,
3) nasilającej się liczbie kradzieży na osiedlu Sławęcice oraz o oszustwach „na wnuczka”

na osobach starszych.

W związku z brakiem dalszych pytań ze strony mieszkańców spotkanie zakończono.


